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Reflecties van de Staten van Drenthe op de structuur van het IPO 

Op de agenda van de commissie FCBE op 18 januari stond het Conceptrapport ‘Naar meer 
slagvaardigheid’, brief van het IPO van 23 november 2022. In de discussie over de structuur kwam als 
rode draad naar boven, dat het kiezen voorlopig van scenario 0 en 1 als verstandig werd gezien. 
Scenario 0 en 1 gaan ervan om binnen de huidige structuur en statuten tot een verbetering te 
komen. Het uitgangspunt, dat het IPO een vereniging is van bestuurders wordt door de commissie 
onderschreven en dat de Algemene Vereniging (AV) daardoor een beperkte rol heeft wordt dan 
aanvaard. 

Het IPO is een vereniging die via het bestuur opkomt voor de belangen van de provincies. De AV is 
daarmee geen orgaan, dat de politiek van het IPO vastlegt. De politiek van het IPO wordt bepaald 
door de  vertegenwoordiger van GS, die namens GS een standpunt inneemt in het IPO bestuur. Dit 
standpunt kan getoetst worden in PS, zeker als het een belangrijk onderwerp betreft. Dit alles 
betekent wel, dat er gewerkt blijft worden binnen de huidige structuur en statuten. De rol van de AV 
blijft dan beperkt tot haar formele rol, goedkeuren van de begroting en het jaarverslag en klankbord 
rol naar het bestuur als het bestuur daar behoefte aan heeft. 

De vertegenwoordigers van PS zitten in de AV als algemeen bestuurslid en niet als een 
vertegenwoordiger van een politieke opvatting. Het bestuur van het IPO krijgt via de 
vertegenwoordiger van GS de politieke boodschap van PS te horen. De beperkte rol van de AV leidt 
er toe, dat sommige politieke partijen  de AV willen afschaffen. 

Een breed gedragen opvatting is tevens, dat het IPO wel focus zou moeten aanbrengen. Het IPO zou 
terug moeten naar zijn kerntaken en daardoor kleiner kunnen/ moeten worden. De vraag om een 
slagvaardiger IPO gaat dan over de vraag hoe het IPO bestuur slagvaardiger zou kunnen worden. 

Deze overpeinzingen leiden er echter wel toe, dat ook de noodzaak om scenario 2 verder te 
onderzoeken onderschreven werd door de commissie FCBE. Misschien is een statutenwijziging nodig 
om tot een betere werkwijze te komen, al is de meerderheid van de commissie zich er ook van 
bewust, dat het scheppen van een ledenvergadering (parlement)  van een nieuw IPO wel een heel 
grote verandering is, die heel andere IPO vertegenwoordigers van PS vraagt. 

Scenario 3 om landelijk met functionele belangengroepen te gaan praten en de structuur van het IPO 
te laten bepalen door de inhoud en de problemen, die opgelost moeten worden, is ook een model 
dat in ieder geval uitgewerkt moet worden volgens de commissie. 

Hoe het IPO er ook uit zal gaan zien, de huidige kerstboom zal moeten worden afgetuigd. Het IPO is 
nu een verweg circus, dat niet erg leeft in de PS van Drenthe, terwijl dat in scenario 0 en 1  toch zou 
moeten. 

Wij zullen deze boodschappen op 7 maart overbrengen tijdens de extra AV van 7 maart aanstaande. 
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